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голова Славутицької міської Ради народних депутатів 
Коли йде будівництво, місто живе і розви-

вається. Якщо будівництво припиняється — 
розвитку нема. Славутич живе, хоч держа-
ва, яка була раніше і нинішня, своїх обов'-
язків перед містом, його жителями, перед 
працівниками Чорнобильської А Е С , не вико-
нала. 

Ще недобудована перша черга міста, тіль-
ки розпочинається будівництво друго ї черги. 
Недобудований центр Славутича. Я вже не 
кажу про те, що міськвиконком змушений 
розміщуватися в квартирах і підвалах. Не за-
вершено приміщення школи мистецтв, надто 
проблематичним е спорудження кіноконцерт-
ного комплексу і т, д. 

Ми зрозуміли , що тепер залишилися на-
одинці зі своїми проблемами і покладаємося 
тільки на себе та на взаємодію Із сус ідами. 
Тому д у ж е вдячні черніг івцям за їх розу-
міння того, що в Славутичі живе колектив 

Чорнобильської А Е С , який виконує д у ж е ва-
жливу функц ію безпечної експлуатаці ї атом-
ної електростанці ї , виробляє значну кількість 
електроенерг і ї , яка д у ж е потрібна Укра їн і . 

У Славутичі сьогодні живе близько 26 ти-
сяч чоловік, а в квартирній черз і стоїть 2400 
с імей. Це забагато для такого невеликого 
міста. Близько 200 с імей чекають житла з 
1987 року, тобто з початку будівництва. Кр ім 
того, 1700 чоловік сьогодні проживає у тим-
часових вагончиках, які стоять в селищі Ліс-
ному. У ж е давно пора їх переселити в благо-
устроєне житло. 

Отже , нам необхідно будувати та й буду-
вати. Велике спасибі колективу відкритого 
акціонерного товариства «Домобуд івник» за 
його благородну міс ію — спорудження жит-
ла у Славутичі . Спод іваємося , що наші пла-
ни і договори з черніг івськими будівельника-
ми будуть втілені у життя. 


